
Od Taylor do Kylie i
Brada - lasersko

skidanje dioptrije je
hit, pitali smo

liječnika sve što te
zanima

OGLAS

Uđi u AI eru uz novi Samsung S24, a
čeka te i popust do čak 130 €

Izabel Kovačić vratila se pomalo
zaboravljenom modelu tenisica za
kojim su Hrvatice ludovale prije

nekoliko godina

Zara je spremna! Ravne cipele
kojima popularnost samo raste
dominiraju novom kolekcijom

Objavljena je lista najpopularnijih
brendova na svijetu - i možemo reći

da smo iznenađeni

Manje filera, proporcionalnije
obline i uklanjanje podočnjaka: Ovo

će biti vodeći estetski zahvati u
2024.

Francuskinje su godinama vjerne
ovoj okoloočnoj kremi jer navodno

briše podočnjake u nekoliko minuta
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LIFE&STYLE

Zasladi Valentinovo najdražoj osobi i
osvoji Lino Lada paket!

LIFE&STYLE

Bez ikakve najave George i Amal
Clooney proširili su obitelj: Nelson

je presladak

LIFE&STYLE

Savršene za Valentinovo: Karte za
parove produbit će nove i

rasplamsati stare veze

LIFE&STYLE

Osvoji gajbu Erdinger Weissbier
pšeničnog piva za svoju najdražu

osobu

 

Prekrasno sunčano jutro, ustajemo iz

kreveta, posežemo za naočalama na

noćnom ormariću i shvatimo da nisu tamo

- teturamo do kupaonice kako bi došli do

naočala koje su usred skincare rutine ostale

na umivaoniku, a pri tome zapinjemo za

stol, fotelju i mačku te sve na što mislimo je

"Blago ljudima koji nemaju dioptriju!". Ako

se prepoznaješ u ovom opisu, onda je

možda vrijeme da razmisliš o laserskom

skidanju dioptrije!

Ne možemo točno znati, ali

pretpostavljamo da su kroz istu stvar prošle

i brojne zvijezde koje su se odlučile na

lasersko skidanje dioptrije. Nečijih

iskustava s ovim korisnim zahvatom dobro

se sjećamo, primjerice kada je Jimmy Fallon

iznenadio Taylor Swift snimkom na kojoj

megazvijezda ima poprilično emotivan

susret s bananom nakon zahvata. Sa

zaštitnim naočalama na glavi, Taylor je

prolazila kroz cijelu paletu emocija, ali na

kraju je istaknula koliko joj je operacija

pomogla i koliko je njezin vid sada oštar. Na

tome smo i više nego zahvalni jer znamo da

zbog laserskog skidanja dioptrije više nema

nikakvih prepreka u pisanju novih

pjesmama. 

Nije Taylor jedina zvijezda koja je odlučila

zauvijek se riješiti naočala i leća, na toj su

listi i Kim Kardashian, Kylie Jenner, Nicole

Kidman, Brad Pitt i mnogi drugi, a

odnedavno i Hailey Bieber čiji je post

operacijski chic obišao društvene mreže u

trenu. Svaka od ovih zvijezda je

istaknula koliko im je lasersko skidanje

dioptrije promijenilo život, a nas je

zanimalo sve o samom zahvatu pa smo se

puni pitanja obratili ,

najvećim stručnjacima u regiji koji su i sami

imali priliku podariti oštar vid zvijezdama

poput Johna Savagea, Tima Rotha, Rade

Šerbedžije, Olivera Dragojevića, Nede

Ukraden, Maje Šuput, Lepe Brene i brojnih

drugih.

Razgovarali smo s dr. Ivanom Gabrićem,

specijalistom oftalmologije čije je uže

područje rada lasersko skidanje dioptrije.

Prvo i osnovno, htjeli smo znati tko je sve

dobar kandidat za lasersko skidanje

dioptrije, na što dr. Gabrić odgovara: "Mladi

ljudi stariji od 18 godina ili mlađi od 45

godina sa stabilnom dioptrijom. Tu je još 20

parametara koji se objektivno mogu

izmjeriti na pregledu prije zahvata. Ipak,

nisu svi ljudi kandidati za skidanje dioptrije,

zato postoji inicijalni pregled za

individualizirani pristup", te dodaje kako je

alternativa laserskom skidanju dioptrije

ugradnja ICL leće koja se stavlja u oko i

ispravlja dioptriju.

Ne smijemo zaboraviti i na velik dio ljudi

koji nose naočale i leće zbog astigmatizma,

a dobra vijest je da se laserskim putem i taj

problem može korigirati: "Naravno,

astigmatizam se može normalno skidati i

laserskim skidanjem dioptrije i ugradnjom

ICL leća. Zapravo astigmatizam predstavlja

dioptriju koja nastaje zbog različite

zakrivljenosti rožnice, gdje rožnica slikovito

izgleda kao ragbi lopta". 

Brzo, bezbolno i efikasno 

Sama ideja da liječnik prilazi oku za mnoge

je strašna, a još kada u priču dodamo laser

nije ni čudo da se ponekad pacijenti boje

odvažiti na skidanje dioptrije, no dr. Gabrić

je tu da nam ukloni svaku brigu. "Sam

zahvat je brz, bezbolan i nije zahtijevan za

pacijenta iako mnogi budu preplašeni pa

nam kasnije kažu ‘joj ne znam što sam se

prepao, pa ovo je bilo lakše nego što sam

mislio’. Nema boli zahvaljujući anestetskim

kapima, a sve skupa traje kraće od vremena

koje ste proveli na putu od stana do

Svjetlosti. Doslovno!", pojašnjava te dodaje:

"Mi smo tim liječnika gdje je većina i sama

bila pacijent, tako da s obje strane

poznajemo proces pa imamo male trikove

kako učiniti ovo iskustvo pamtljivo:

slušamo muziku, pričamo, objašnjavamo

tijek zahvata". 

Još jedno često pitanje koje nas sigurno sve

zanima je koliko je sam rezultat trajan,

odnosno hoćemo li svejedno morati imati

naočale pri ruci nakon skidanja dioptrije.

"Ako gledamo našu statistiku od 26 godina,

potreba za reoperacijom zbog povrata ili

porasta dioptrije je 0,3 %, što znači da

preko 99,7 % ljudi ima dugoročno riješen

problem nošenja naočala ili kontaktnih

leća", ispričao nam je dr. Gabrić, a nismo

mogli ne biti znatiželjni oko reakcija svih

celebrityja koji su povjerili svoj vid

stručnjacima Klinike Svjetlost. Pojašnjava

kako su reakcije iste kao kod svih nas: "Tu

su očekivanja, ispitivanja, strahovi, želja za

oslobađanjem od pomagala leća i

naočala". "Mi tretiramo sve pacijente isto,

povjerenje je ključno, ono povjerenje koje je

naša odgovornost da ulijemo i opravdamo.

Poznate osobe nam vole reći da smo

čudotvorci zbog kvalitete života i rezultata

nakon zahvata", zaključio je. 

Svima koji se premišljaju trebaju li laserski

skinuti dioptriju ili ne, dr. Gabrić poručuje:

"Lasersko skidanje dioptrije mijenja život.

Mijenja cijeli pogled na svijet. Ako već

razmišljate dođite na pregled. Život bez

naočala i leća je prekrasan!". Ako se odlučiš

jednom i zauvijek riješiti naočala i leća,

savjetujemo da u blizini imaš kameru jer

nikada ne znaš, možda i tvoje iskustvo

postane viralno kao ono Taylor Swift ili

Hailey Bieber. 
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Prati nas na Instagramu i
Facebooku

Komentiraj, znaš da želiš!

Za komentiranje je potrebno prijaviti se. Nemaš
korisnički račun? Registracija je brza i jednostavna,
registriraj se i uključi se u raspravu.
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Gotovo svakodnevno možemo vidjeti

kako je neka nova zvijezda odlučila

zauvijek reći zbogom naočalama

•

Lasersko skidanje dioptrije može nam

potpuno promijeniti svakodnevni život

•

Razgovarali smo s dr. Ivanom Gabrićem

koji nam je pokazao koliko je sam zahvat

jednostavan, ali i efektivan

•

Taylor Swift Reacts to Embar…

Klinici Svjetlost

dr. Ivan Gabrić, Specijalna bolnica za
oftalmologiju Svjetlost

kylie jenner Taylor Swift
Klinika Svjetlost skidanje dioptrije
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